



PRIOR NOTICE

SUPPLY PROCUREMENT NOTICE

Supply and delivery of hybrid power plants and SHS in central province in Zambia

Reference: Zambia_RFP_01 Solar23

Title of the project: Providing access to modern electricity services by means of hybrid Mini-Grids and SHS, access to capacity building and enabling entrepreneurship, gender inclusion in rural Zambia.

SOLAR23 intends to award a supply contract for the supply and delivery of 360 kWp solar power plants (2 plants of 120 kWp and 2 plants of 60 kWp), and 2252 SHS (80 / 160 Wp) in Central province, Zambia, for the villages of Lyombe, Waya, Mumba Chala and Kaswende with financial assistance from European Commission's ACP-EU Facility Energy 11th European Development Fund Europe Aid/163900/ID/ACT/ZM and financial assistance (OG-RESS) from the Government of Zambia through the Rural Electrification Authority (REA).

The tender dossier (English language) will be available from 6 February 2023. Interested candidates can have the complete tender document by making a written request to the following address: procurement_zambia@solar23.com against a non-refundable payment of one hundred fifty euros (150 EURO). Payment must be made through bank transfer to the account of SOLAR23:

BIC / SWIFT [EUR]: DEUTDESS640

IBAN [EUR]: DE21 6407 0085 0029 7341 00

The deadline for submission of tenders is **22 March 2023 at 17:00 CET (Central European Time)**.

PREAVIS

Avis de Passation de marché de fournitures

Fourniture et livraison de mini-centrales solaires, et de kits photovoltaïques dans la province Centrale de la Zambie

Référence : Zambia_RFP_01_Solar23

Titre du projet : Fournir un accès aux services d'électricité modernes au moyen de mini-réseaux hybrides et de kits photovoltaïques, l'accès au renforcement des capacités et à l'esprit d'entreprise, l'inclusion des femmes dans les zones rurales de la Zambie.

SOLAR23 envisage d'attribuer un marché de fourniture et livraison de centrales solaires de 360 kWc (2 centrales de 120 kWc et 2 centrales de 60 kWc) et 2252 kits photovoltaïques (80 / 160 Wc), dans la province centrale de la Zambie, notamment dans les villages de Lyombe, Waya, Mumba Chala et Kaswende, avec l'appui financier de la commission européenne, Fond EuropeAid/163900/ID/ACT/ZM et l'appui financier (OG-RESS) du Gouvernement de la Zambie à travers l'Agence d'Electrification Rurale (REA).

Le dossier d'appel d'offre (langue anglaise) sera disponible dès le 6 février 2023. Les candidats intéressés peuvent obtenir le dossier d'Appel d'offres complet en formulant une demande écrite à l'adresse mentionnée ci-après : procurement_zambia@solar23.com contre un paiement non remboursable de cent-cinquante euros (150 EURO). Le paiement devra être effectué par virement bancaire sur le compte de SOLAR23 :

BIC / SWIFT [EUR]: DEUTDESS640

IBAN [EUR]: DE21 6407 0085 0029 7341 00

La date limite de remise des offres est fixée au **22 Mars 2023 à 17 : 00 CET (heure de l'Europe Centrale)**.